
Dokumentägare: Mötesprotokoll Utfärdandedatum: 
Jonas Berglund  Logistiksektionen 2018-11-19 

Protokoll vid möte 2018-11-19 
Mötestid: 17:15-19:06 
Plats: TP 40 
 

1. Mötets öppnande  Victoria Eriksson öppnade mötet. 

2. Val av justerare  Wilma Söderberg och Ola Andersson valdes till 
justerare. 

3. Mötets behöriga 
utlysande  Mötet var behörigt utlyst. 

4. Adjungeringar 
Ludwig Gardebrand 
David Eriksson 
Richard Hållberg 

5. Fastställande av 
föredragslista  Föredragslistan godkändes. 

6. Närvaro 

Richard Hållberg 
Ludwig Gardebrand 
Wilma Söderberg 
Marika Wallén 
David Eriksson 
Ola Andersson 
Ida Gärling 
Victoria Eriksson 
Mikael Fredriksson 
Erik Johansson 
Jonas Berglund 

7. Föregående 
mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll godkändes och skrevs 
på. 

8. Avstämning 
föregående möte 

Victoria: Ska på Ordföranderåd. Ska hålla tal på 
EDGB Login. Hon ska även vara med på 
ovveinvigningen, arrangera höstmötet och maila 
handlingar. Läsa protokoll. Ok 
 
Ilda: Ska ha för-event med EDBG Login och fixa 
bordsplacering till sittningen. Ej närvarande 
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Veronika: Ska dela EDGB Logins lunchföreläsning på 
facebook samt vara med på ovveinvigningen och 
höstmötet. Ej närvarande 
 
Marika: Hjälpa Niklas att förbereda utskottssmötet 
på fredag samt vara med på höstmötet. Ok 
 
Ida: Ha möte med näringslivs- och Alumniråd och 
ha utskottsmöte på tisdag. Hon ska även vara med 
på fotografering och höstmöte. Ok 
 
Wilma: Vara med på fotografering, höstmöte och 
ovveinvinging samt delta på kassörråd och fixa 
sponsring från ICA med Ola. Ok 
 
Mikael: Ska gå på utbildningsråd, fotografering, 
höstmöte, ovveinvigning samt låna sektionens 
instragramkonto för att informera om studiemiljö. 
Ok 
 
Erik: Ska vara med på ovveinvigning, fotografering 
och höstmöte samt ha utskottsmöte. Han ska även 
fortsätta arbeta med hemmissionering och få ut 
information om detta nästa vecka. Ok 
 
Jonas: Ska vara med på fotografering och höstmöte. 
Han ska även skriva protokoll, testamente och kolla 
på Gsuites, GDPR-policy och 
verksamhetsdokument. Ok 

9. Projektledare LOGIN  Ej närvarande. 

10. General Familjen  Ej närvarande. 

11. Festerichefer 

Marika: Ska planera datum för höstens sista pub 
och hitta ett nytt datum för Logistiksittningen 
eftersom Escort jobbar på festen det tidigare 
planerade datumet.  

12. Kassör 
Wilma bokför regelbundet och betalar fakturor från 
EDGB Login samt har påbörjat 
äskningsredovisningen för 2018.  
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13. Marknadsföring  Ej närvarande.  

14. Näringsliv och alumn 

Ida mailar företag och planerar Mingel & Mat. 
Utskottet hade möte med Trappan idag om eventet. 
Ida har även utskottsmöte imorgon och ska på 
Näringslivs- och Alumniråd på torsdag.  

15. Arbetsmiljöombud 

Mikael håller på att planera workshop om negativ 
stress och ska kontakta studenthälsan om ett 
eventuellt samarbete. Mikael informerar även om 
att responsen när man felanmält något kan utebli 
då det finns fem olika ställen att felanmäla på 
beroende på vad det gäller. Dock ska stolarna i 
Täppan vara åtgärdade. Grundutbildningsrådet 
jobbar på att alla kurser ska ha gruppkontrakt vid 
projektarbeten.  

16. Ordförande 

Victoria och Jonas: Har varit på Ordföranderåd och 
ska tillsammans med de andra sektionerna ta fram 
en GDPR-policy som sektionerna kan anta. De har 
även diskuterat upplägget på Sektionernas dag. 
Victoria har skrivit tal till EDGB Login. Jonas har 
skrivit testamente. De har även gått igenom 
verksamhetsplanen och försökt konkretisera några 
långsiktiga mål.  

17. Rekrytering 

Erik håller, tillsammans med utskottet, på med 
hemmissionering och förbereder nu en PowerPoint. 
Erik har även haft möte med Liu om broschyrer till 
programmen och strukturen börjar bli färdig.  

18. 
Studienämndsordförande 

Ola meddelar att utvärderingarna, med tillhörande 
examinatorsmöten pågår för fullt. Deadline att 
skicka in utvärderingarna är på söndag. Överlag 
tycker Ola att studenterna är allmänt mer positiv till 
kurserna än tidigare år men att det är svårt att 
avgöra vad det beror på. Ola och Alice ska på 
internat med nämnden på torsdag till fredag i 
Tranås. 

19. Utvärdera 
Ovveinvigning 

Ovveinvigningen utvärderades enligt mallen 
Utvärdering av evenemang. 
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20. Utvärdera Höstmöte  Höstmötet utvärderades enligt mallen Utvärdering 
av evenemang. 

21. Amo-projekt 

Mikael funderar på en tyst After Work med fokus på 
att sluta stressa. Styrelsens föreslår att någon form 
av meditation eller liknande genomförs och att 
sektionen bjuder på något matigt. Styrelsen 
beslutar att flytta eventet till tisdag den 2018-12-11 
kl.17-19. Mikael tar fram förslag på mat, skriver en 
evenemangstext och skapar en anmälan. Ola 
beställer kaffe och Jonas bokar salar.  

22. Mingel och mat 

Ida meddelar att planeringen pågår för fullt. 
Utskottet hade möte med Trappan idag och maten 
kommer kosta 11300kr. Konceptet blir densamma 
som förra året med 30 personer per program och 
att alumnerna bjuds på mat. Ida önskar därmed 
mer pengar för mat, marknadsföring, 
reseersättning och gåvor till alumnerna. Styrelsen 
tycker att eventet är lyckat och är något som bör 
satsas mer på.   
 
Styrelsen beslutar att lägga 3575kr utöver de 
äskade pengarna på Mingel & Mat. 

23. Mål i framtiden 

Ordförandena har tittat på verksamhetsplanen och 
försökt konkretiserat internt långsiktiga mål. Det 
interna dokumentet presenterades för övriga 
styrelsemedlemmar.  

24. Övriga frågor 

Ida undrar om sektionen kan stå för reseersättning 
för studenter och alumner till Skugga en alumn och 
Mentorskapsprogramet. Ida kollar upp mer exakta 
förutsättningar och hur detta ska finansieras.  
 
Ola meddelar att sektionen ska tilldela priset 
“Sektionens starkaste länk” till den som nomineras 
till “Gyllene moroten”. Det behöver därför köpas in 
två pennor då detta glömdes bort förra året. Wilma 
kollar upp finansieringen.  
 
Victoria undrar om några anmält sig till 
Sektionernas dag. Victoria, Erik och Jonas har 
anmälts sig och Victoria undersöker om det går att 
göra en sen anmälan för de som önskar.  
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Erik har tagit reda på var man beställer ny logga till 
affischeringen på Trappan. Han tar även på sig att 
beställa en ny och byta ut den gamla. 
 
Jonas ordnar en omröstning för att fördela tider att 
stå på EDBG Logins mässa.  
 
Mikael undrar om det ska försökas rekrytera fler 
medlemmar. Styrelsen anser att möjligheten bör 
finnas i samband med våra evenemang men att det 
i övrigt bör förläggas till våren.  

25. Att göra till nästa 
möte 

Ida: Ska ha möte med utskott och Näringslivs- och 
Alumniråd. Hon ska även kontakta alumner för 
Mingel & Mat samt ordna med det sista av 
planeringen inför evenemanget. 
 
Victoria: Ska delta på EDBG Login samt hålla tal på 
tillhörande sittning. Hon ska även läsa protokoll 
samt delta på Sektionernas dag och Mingel & Mat. 
Dessutom ska hon skriva GDPR-policy och 
testamente.  
 
Mikael: Ska vara med på EDBG Login, ha 
planeringsmöte inför AMO-veckan och ha möten 
med GU-rådet och AMO-rådet. Han ska även 
planera After work.  
 
Erik: Ska ha utskottsmöte, delta på Sektionernas 
dag, EDBG Login samt Mingel & Mat. Han ska även 
ordna broschyrer och fixa sektionens logga på 
Trappan.  
 
Jonas: Ska skriva protokoll, testamente och 
GDPR-policy. Han ska även vara med EDGB Login 
och boka salar.  
 
Wilma: Ska läsa protokoll, bokföra samt delta på 
EDGB Login och Mingel & Mat. Hon ska även kolla 
upp finansiering av guldpennor och gå på 
kassörråd.  
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Marika: Ska ha möte med utskott och bestämma 
datum för pub och sittning. Hon ska även 
tillsammans med utskottet börja planera sittningen.  
 
Ola: Ska på internat med nämnden torsdag till 
fredag. Han ska även säkerställa att alla utvärdering 
är inskickade innan deadline, delta på 
utvärderingssamkväm, Sektionernas dag samt 
Mingel & Mat.  

26. Nästa möte 
Nästa träff: Lunchmöte 2018-11-28 
Nästa lunchmöte är: 2018-11-28 
Nästa kvällsmöte är: 2018-12-05 

27. Mötets avslutande  Victoria Eriksson avslutade mötet. 

 
 
 
 
Protokoll fört av: Justering: 

 
Jonas Berglund Wilma Söderberg 
 
……………………………………   ……………………………………. 
 

 
Ola Andersson 

 
…………………………………… 

 
 

Victoria Eriksson 
 

…………………………………… 
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